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Ve staronové lokalitě, kam se jezdci vrátili po 12 le-

tech, bylo připraveno pro každou kategorii 6 KÚ. 

Kromě tradičních úseků v potoce, ve stráních či lomu 

čekaly na závodníky také sekce z klád, skruží a obřích 

pneumatik. Závod se jel na tři kola, což mnohým jezd-

cům dalo pořádně zabrat. I když se na první pohled 

zdály některé kontrolní úseky lehké, odvezli si z Březo-

vé i ti nejlepší nějaké ty trestné bodíky domů. Prudké 

sjezdy a výjezdy v sypkých stráních prověřily všestran-

nost a připravenost závodníků a některým jezdcům 

prvé seznámili se svými třídními učitelkami. Pří-

slušnost k naší škole jim byla potvrzena tradičním 

připnutím stužky. Své první dojmy a pokroky si děti 

mohou po celý rok zaznamenávat do Alba prv-

ňáčka, které dostaly od nás na památku. S pomocí 

Radnice zahajuje zateplovací 
projekty Str. 4

Oznámení o místě a době 
konání krajských voleb Str. 5 

Opět je připraveno očkování psů 
proti vzteklině Str. 7 

Kamenický turnaj v nohejbale 
byl i s grilovačkou Str. 12

Zpravodaj
m ě s t a  B ř e z o v á  a  p ř i d r u ž e n ý c h  o b c í

Z obsahu

Cena: 5,- Kč 
Vyšlo v Březové dne: 4. 10. 2016

připravuje se 
na listopad 2016

Finálová soutěž ve střel-

bě z praku

Tradiční podzimní cyklovýšlap

Turnaj ve florbale

Turnaj ve volejbale

O víkendu 10. a  11. září si březovští 
bikeři na  závodech v  Aši a  v  Chodově 
připsali na  svůj účet dalších 9 medailí 
z  10 startů. Navíc více než polovina 
z nich byla zlatých. 

 Po čase děti z Mateřské školy Ko-
menského opět zavítaly na  školní 
statek Cheb. Těšily se na  zvířátka 
a  na  to, co je čeká nového a  zají-
mavého.

Letošní 1. září se odehrálo v amfiteátru MFC Březo-

vá. Za účasti milých hostů jsme do nového školní-

ho roku přivítali všechny žáky, pedagogy i rodiče. 

Zvláštní pozornost, jako vždy, si zasloužili naši noví 

prvňáčci. „Vyzbrojeni“ kornouty a kytičkami se po-

Začátek školního roku 2016/2017

BřeZová opět hostila soutěž M ČR v biketrialu

str. 10–11

 První podzimní den se velmi vydařil 
žákům čtvrté a sedmé třídy, kteří se zú-
častnili ekologického výukového pro-
gramu v Bečovské botanické zahradě.
Rozděleni do  dvou skupin absolvova-
li řízenou prohlídku okruhů zahrady, 
která byla založena roku 1870 vévodou 
Bedřichem Beaufort–Spontin.

pokračování na str. 2

pokračování na str. 3
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žáků 9. třídy a svých rodičů se malí školáci podívali 

do připravených tříd.  První oficiální „návštěvu“ školy 

pak zakončili v jídelně, kde si díky našim kuchařům 

pochutnali na výborném jahodovém poháru. Ani 

odsud neodešli s prázdnou. Svačinová krabička 

s něčím dobrým od maminky se bude určitě hodit. 

Vždyť přestávky a svačina jsou to, na co se všichni 

ve škole těší nejvíce.  

Za ZŠ J. Novotná

společenská 
kronika

juBileum 
oslavili:

Září:

Jarmila Sedláčková

Alena Hergethová

Olga Sabová

Dagmar Vytisková

Tomáš Nový

Marie Nováková

Mariana Kverková

Jaroslav Šťuka

Zuzana Pazderová

Josef Bulka

Miroslav Strnad

Věra Mašková

vZpomínka
Dne 17. 8. jsme vzpomenuli 2. 

výročí, kdy nás navždy opustil pan

Kurt Wehner.

Vzpomínají manželka Jana a rodina 

Incédyová.

vZpomínka
31. října 2016 uplynou 2 roky, kdy 

nás navždy opustil náš milovaný 

manžel, tatínek, syn, bratr, pan

Robert Čejka.

Všichni, co jste ho znali, vzpomeňte 

s námi.

Manželka s rodinou

Začátek školního roku 2016/2017

pokračování ze str. 1 
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Pepa Dressler skákat 5 min a 30 s. Určitě to bylo zají-

mavé zpestření závodu a možná i dobrý nápad. Kdy-

by totiž sem tam organizátor nějakou takovou soutěž 

zařadil, mohli bychom tak stanovovat a případně pře-

konávat biketrialové neoficiální české rekordy a třeba 

i ty oficiální, jak tomu je na festivalu rekordů a kuriozit 

v Pelhřimově.

připomněly, že i takový je biketrial.

Nejlépe si s nástrahami těchto závodních úseků pora-

dil v kategorii Elite Vašek Kolář, který zvítězil před Voj-

tem Křivem a Martinem Kakáčem. V červených tratích 

bral v kategorii Junior první místo Marek Pochtiol, dru-

hý skončil Lukáš Janka a na třetím místě dojel Michal 

Pavlík. V kategorii Senior pak vyhrál Jiří Rössler následo-

ván Jaromírem Kašparem a Davidem Šmídem. 

Tradičně byly dobře připravené tratě i zázemí závodu 

a hlavně nějaká ta cena čekala po dojezdu náročného 

závodu na každého jezdce. Ještě než ale došlo k sa-

motnému vyhlášení a předání cen, připravil si pořada-

tel soutěž ve skákání po zadním kole. Pro ty nejmenší 

byla připravena sladká odměna a ti větší si to rozdali 

o dárkové koše. Vítězství si z tohoto klání odnesl Vašek 

Kolář, který vydržel poskakovat na místě po zadním 

kole 6 min a 19 s a stanovil tak nový český rekord. Před 

mnoha lety, také v Březové, vydržel dle slov pamětníků 

navždy nás 
opustili...

Vlasta Šťovíčková
Jiřina Číhalová
Milan Kotinský
Libuše Telínová

víte, že...
...v rámci revitalizace, oprav 

komunikací bude radnice 

pokračovat v dalších výspravách 

tzv. broušeným asfaltem? Na řadu 

by měly přijít komunikace u garáží 

u „Svazarmu“ či přístupová cesta 

od bývalé ČOV směrem na Rudolec, 

ale i další.

...se dokončují práce na napojení 

nového vodovodu a aktuálně se 

řeší napojení odkanalizování šaten 

FK Olympie?

...za účasti zástupců firmy RWE 

a jejího hlavního dodavatele 

úprav plynofikace se uskutečnilo 

jednání týkající se nesystémového 

provádění prací ve městě? 

O stížnostech občanů jsme 

informovali v minulém vydání 

a na schůzce byla přislíbena 

náprava.

...již byl vybrán konkrétní typ nového 

užitkového vozu Tranzit, který 

radnice již dlouhodobě plánuje 

pořídit jako náhradu za stávající 

dožitý? Bude se jednat o vozidlo 

o něco větší, a to především proto, 

že slouží často i pro převoz dětí, 

skupin sportovců, ale zajišťuje 

i řadu dalších hospodářských úkolů 

zaměstnanců města. Cena bude 

něco přes půl milionu korun bez 

DPH.

...designérská firma, která mj. 

připravuje studii úprav prostor 

interiéru radnice, pracuje též 

na návrhu inovace znaku našeho 

města? Také pracuje na návrhu 

grafického stylu radničních 

formulářů apod.

...proběhla porada týkající 

pokračování na str. 4

BřeZová opět hostila soutěž M ČR v biketrialu

pokračování ze str. 1 

  STávAjíCí MiSTR SvěTA, EvROPy A  ČR váClAv 
KOlář Z  BlANSKA, KTERý NA  BřEZOvé vy T vOřil 
i REKORd vE STABiliTě NA ZAdNíM KOlE. 

  POděKOváNí PATří všEM SPONZORůM 
SOuTěžE. K  TěM hlAvNíM PATřilA NAdACE ČEZ, 
KARlOvARSKý KRAj A MěSTO BřEZOvá 
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se přípravy dalšího ročníku 

Březovského lístku? Akce se 

uskuteční již brzy v nových 

prostorách kulturního domu 

a tento projekt bude nově již 

organizovat „osádka“ MFC. 

...22. září se uskutečnilo jednání 

rady svazku Mikroregion Sokolov 

– východ? Tématem byly mj. účast 

v projektu „Kam po Sokolovsku“, 

dotace na „Integrované řešení 

rozvoje obcí“, další připravované 

a realizované projekty, informace 

o hospodaření či rozpočtové 

změny. 

...na Kamenici se již postupně 

pracuje na znovuzprovoznění 

místní hospůdky a úpravách jejího 

okolí? Nedávno byly upraveny 

stromy před restaurací a byly 

provedeny nátěry střechy. Nyní 

se opravují nosné konstrukce 

střechy a řeší se odtěžení další 

zeleně za restaurací, kde se jedná 

se o mnohaleté obrovské stromy 

pokračování na str. 5

podZim Bude ve znamení dalších investic

o dotaci opětovně požádat příští rok. Poskytovatel 

dotace, tedy SFŽP, kladně přihlíží k tzv. rozestavěnos-

ti, takže by mohl být tento projekt v příštím roce lépe 

bodově ohodnocen.

Zdárně prozatím pokračuje největší investiční akce 

roku 2016, kterou je Zasíťování lokality Výsluní. Tuto 

město realizuje bez dotační podpory, avšak valná 

část nákladů se městu vrátí z prodeje příslušných 

pozemků pro výstavbu rodinných domů, které zde 

vzniknou. Nezadržitelně se blíží listopadový termín 

dokončení, nicméně v současné době se s dodava-

telem ještě jedná o prodloužení termínu o cca 20 

dní, a to především z důvodu nutné změny trasy ve-

dení vysokotlakého plynovodu a též z důvodu zjiště-

ní neočekávaných geologických podmínek v horní 

části lokality, kde bude nutno řešit svod podzemních 

vod do dešťové kanalizace a několik dalších drobněj-

ších technických záležitostí. Vše je průběžně řádně 

konzultováno a sledováno stavebním dozorem. Ka-

ždé pondělí na stavbě probíhají tzv. kontrolní dny, 

kde jsou dojednávány veškeré technické záležitosti 

týkající se průběhu stavby či případných změn. 

Miroslav Bouda

starosta města

Vzhledem k tomu, že byl úspěšně završen proces 

k získání dotačních prostředků na zateplování tzv. 

veřejných budov, byly v těchto dnech zahájeny prá-

ce na zateplení Domu pro seniory, Mateřské školy 

Komenského a Mateřské školy Smetanova. Naše ma-

teřské školy tedy čeká nelehké období, neboť práce 

budou, s příslušnou odvětrávací klimatizací, probíhat 

za plného provozu a celá akce bude zcela určitě vy-

žadovat řadu organizačních opatření. Jistě se nabí-

zí otázka, proč se k realizaci akce nevyužily volnější 

letní měsíce. Bohužel zahájení uvedených akcí bylo 

podmíněno celou řadou faktorů, např. ukončením 

stavebního řízení, především však je zde návaznost 

na získání příslušných dotačních titulů. Dodavatelé 

tedy byli požádáni o citlivý přístup vzhledem k cha-

rakteru provozu MŠ a o provádění nejhlučnějších 

prací pokud možno v pozdnějších odpoledních ho-

dinách. 

Co se týče Domu pro seniory, zde prozatím není jas-

né, v jaké výši bude dotace přidělena, tento objekt 

má vzhledem ke svému technickému uspořádání 

určité limity, které negativně ovlivňují tzv. bodové 

ohodnocení určující příslušné dotační podíly. Přesto 

radnice k této investici přistoupila, s tím, že se pokusí 
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a radnice musí získat cenové 

nabídky externích dodavatelů, 

protože toto nelze běžnou 

technikou a vlastními silami řešit.

...27. září navštívili radnici žáci 8. 

ročníku naší ZŠ, aby absolvovali 

další z pravidelných besed se 

starostou města? Tentokrát byly 

nosným tématem volby, kdy 

žáci si mohli zkusmo vyplnit, 

přesně řečeno upravit volební 

lístky do zastupitelstva kraje, 

ale na besedě se dozvěděli 

o systémech všech typů voleb, se 

kterými se budou osobně ve svém 

občanském životě setkávat.

...již jsou ve finále opravy chodníků 

na Drahotíně?

...byly zahájeny terénní úpravy 

ve stávajícím amfiteátru MFC 

z důvodu navýšení kapacity 

pro hosty s možností posezení? 

Zároveň bude provedena oprava 

podezdívky hřiště ZŠ a celá řada 

dalších dílčích úprav.

...se dočká nového ozvučení 

stadion FK Olympie? Stávající 

technika je již značně poruchová, 

jedná se o zařízení z 60. let 

minulého století.

...se připravuje návrh směny 

pozemků v majetku města se 

zemědělci na Rudolci? Město 

by chtělo  získat pozemky pro 

trasy pro pěší a cyklisty směrem 

z Rodolce na Březovou, případně 

na Arnoltov.

...bylo vytipováno nové místo 

pro budoucí vatru v rámci tzv. 

stavění máje a pálení čarodějnic? 

V souvislosti s přípravou lokality 

Výsluní na výstavbu rodinných 

domů již nebude možno příště 

vatru umístit na tradičním místě, 

nově tedy bude umístěna ve svahu 

níže, s tím, že již však nebude 

možno dělat vatru tak velkých 

rozměrů...

..byly projednány další náměty 

a připomínky k územního plánu 

Březové? Zdá se, že nebude 

pokračování na str. 6

do roZpočtu Byly zapojeny další miliony

II. etapa (např. na pořízení praktického venkovního 

pódia, některé úpravy prostor amfiteátru aj.).

A do rozpočtu byla na základě požadavku odboru 

SMM též zapojena část prostředků ze zlepšeného 

hospodaření minulých let, a to v celkovém objemu 

5,5 mil. Kč. Z těchto peněz se budou v provozní čás-

ti rozpočtu financovat především další opravy silnic 

a chodníků. V investičním rozpočtu, který byl celko-

vě navýšen o 1,2 mil. Kč, pak dojde hlavně k posílení 

prostředků na akci Oplocení zámeckého parku K. Bří-

za a dále k pokrytí nové akce Parkovací plocha pod 

MFC. Rozpočtové opatření též finančně vykrývá další 

výdaje související s obnovou provozu výletní restau-

race v Kamenici a vyčleněny byly také prostředky 

na pořízení potřebné projektové dokumentace pro 

řadu dalších provozních i investičních záměrů města.

Martin Zubr

ekonom města

Zastupitelstvo města na svém jednání dne 26. září 

projednalo a schválilo poměrně rozsáhlé 4. roz-

počtové opatření v roce 2016. V jeho rámci jednak 

odsouhlasilo zapojení některých dotačních příjmů, 

ke kterým patřily např. doplatek dotace na akci Za-

teplení čp. 123 (+ 217,7 tis. Kč), dotace na pořízení 

územního plánu (150 tis. Kč), dotace na věcné vy-

bavení jednotky SDH (116,8 tis. Kč) či dotace na vy-

tvoření veřejně prospěšných míst z rozpočtu Úřadu 

práce (336,8 tis. Kč). Do rozpočtu byly též zapojeny 

prostředky na odkup kruhových objezdů pod Březo-

vou (25 tis. Kč) a řeší se též posílení již vyčerpaného 

rozpočtu střediska Stadion FK Olympie, kde došlo 

v průběhu roku k některým mimořádným výdajům 

(nutné nečekané opravy aj.). 

Ze zlepšeného již inkasovaného příjmu ve výši 80 

tis. Kč z výnosu daně z VHP byly posíleny prostředky 

na některé tzv. dovybavovací výdaje projektu MFC – 

Pravidelná porada s bezpečnostními složkami se 

konala dne 12. 9. 2016 za přítomnosti zástupců Ob-

vodního oddělení Policie Sokolov–venkov, Městské 

policie Sokolov, starosty a tajemnice města.

Přítomní mimo jiné vyhodnotili akce o prázdninách 

(Metalová noc, ME v trialu, MČR v biketrialu), pro-

jednali problematiku krádeží v zahradách v katastru 

Z jednání s policií Sokolov-venkov a MP Sokolov

města a probíhající stavby „Zasíťování Výsluní“, zá-

stupci radnice podali informace k probíhající rekon-

strukci hospody v Kamenici, k plánovanému cvičení 

v základní škole a k plánovaným akcím v měsíci září 

a na pořadu jednání byl též výhled činnosti strážníka 

v roce 2017.

Jana Kašparová, tajemnice MěÚ

Starosta města Březová podle § 27 zákona č. 

130/2000 Sb., o volbách do zastupitelstev krajů 

a o změně a doplnění některých zákonů,

oznamuje:

1. Volby do zastupitelstva kraje se uskuteční 

ve dnech 7. října 2016 od 14.00 hodin do 22.00 

hodin a  8. října 2016 od  8.00 hodin do  14.00 

hodin.

2. Místem konání voleb pro:

volební okrsek č. 1 je zasedací místnost v budově 

Městského úřadu Březová, I. patro, pro voliče, kteří 

jsou přihlášeni k trvalému pobytu v ulicích: Dvoulet-

ky, Havířská, Hlavní, Dvořákova, Sklářská, Smetano-

va, nám. Míru, V zahrádkách

volební okrsek č. 2 je obřadní místnost v budově 

Městského úřadu Březová, II. patro, pro voliče, kteří 

jsou přihlášeni k trvalému pobytu v ulicích a částech: 

oZnámení o doBě a místě konání voleb

Arnoltov, Stará Březová, Bezejmenná, Budovatelů, 

Lesní, Elektrárenská, gen. Svobody, Komenského, 

Lipová, Luční, Odborářů, Okružní, Příčná, Kamenice, 

Lobzy, Kostelní Bříza, Rudolec, Tisová, Slunečná

3. Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy pro-

káže svou totožnost a státní občanství České re-

publiky (platným občanským průkazem, cestovním, 

diplomatickým nebo služebním pasem ČR). Nepro-

káže-li uvedené skutečnosti stanovenými doklady, 

nebude mu hlasování umožněno.

4. Voliči budou dodány 3 dny přede dnem konání 

hlasovací lístky. Ve dnech voleb může volič obdr-

žet hlasovací lístky i ve volební místnosti.

V Březové dne 14. 9. 2016

Miroslav Bouda

starosta města Březová



6 radnice informuje

jednoduché obhajovat některé 

pozemky, které jsou nyní určeny 

k budoucí zástavbě rodinnými 

domy, protože se v některých 

místech dlouhá léta tato výstavba 

nijak neposunula. Pomalu se již blíží 

termín tzv. veřejného projednání 

návrhu územního plánu, jehož 

koncept byl již v nedávné době 

zastupitelstvem schválen. Nový 

územní plán řeší i nové plochy 

pro výstavbu RD s navazujícím 

komunikačním systémem 

a radnice usiluje o zakomponování 

tzv. koridoru Březová–Paseka, který 

by měl sloužit nejen k zimnímu 

běžkařskému provozu, ale i pěším 

a cyklistům. Radnice též podporuje 

uvažovanou průmyslovou zónu 

v okolí bývalého dolu Pohraniční 

stráž, kde se maximálně snaží 

vyjít vstříc požadavkům majitele 

a investora.

...pracovníci radnice jako každý 

rok připravují podklady pro žádost 

o dotaci z rozpočtu města Sokolov 

a Karlovarského kraje na úpravy 

běžeckých stop v okolí Březové?

...v rámci oprav chodníků 

na Drahotíně zde budou 

zrealizovány i nové světelné body 

s úspornými zdroji osvětlení?

...na základě připomínek občanů 

z Drahotína bude posouzeno 

stávající místní dopravní značení, 

které mnohdy neodpovídá 

současným potřebám? V lokalitě 

je, jak se zdá, spousta dopravních 

značek a jen minimum 

jednoduchého využití možnosti 

tzv. pravidla pravé ruky. Situaci 

nicméně bude muset posoudit 

tzv. odborné způsobilá osoba 

v dopravě.

...radnice prověřuje možnost získání 

pozemků a navazujících staveb 

v okolí zámeckého parku v Kostelní 

Bříze? Zámecký park je již řadu let 

v majetku města a jeho stav radnice 

pravidelně udržuje, stav okolních 

pozemků a staveb však celkovému 

pokračování na str. 7

Capriem v hlavní roli „Revenant: Zmrtvýchvstání“. 

O týden později, 13. října, čeká na diváky česká 

krimi detektivka „Rudý kapitán“ a posledním 

říjnovým titulem pro dospělé bude ve čtvrtek 

20. října výborné muzikálové zpracování histo-

rického dramatu „Bídníci“. Všechna představení 

začínají vždy v 18 hodin a vstupné činí 60 Kč. 

Rezervace lístků je možná v Městské knihovně. 

Více informací naleznete na plakátech, webu či 

facebooku kina Admira.

Městská knihovna připravuje na měsíc říjen 

hned dvě besedy pro ZŠ. Žáky navštíví již po ně-

kolikáté známý malíř a ilustrátor Adolf Dudek 

a dále také herečka a spisovatelka Marka Míko-

vá, známá jako princezna z pohádky „Jak se budí 

princezny“. Besedy se uskuteční jak v kinosále 

Kulturního domu, tak i v loutkovém či malém 

sále. Dále městská knihovna zahájila od září kni-

hovnický kroužek pro děti.

Co se týče provozních činností v Kulturním 

domě a Multifunkčním centru, v nejbližších 

dnech bude dokončena podoba nových propa-

gačních letáků objektu a zároveň letáku – ceníku 

pronájmů prostor KD a MFC. Tyto letáky budou 

následně distribuovány k co nejširšímu odběru. 

V současné době probíhají také stavební úpravy 

ve venkovních prostorách areálu, kdy se z býva-

lého chodníku kolem školního hřiště pomalu stá-

vá jakási terasa, která při kulturních venkovních 

akcích umožní posezení většího počtu návštěv-

níků.   

Dále také probíhají přípravy podzimního a vá-

nočního posezení s Březováčkem, která se usku-

teční nově v prostorách malého sálu Kulturní-

ho domu. Co se týče divadelních představení, 

ve spolupráci s kulturní komisí probíhají přípravy 

na listopadová představení – půjde o komedii 

„Liga proti nevěře“ s Ivo Šmoldasem v hlavní roli 

a dále o pohádku pro děti „Jak vysloužilá zvířát-

ka napravila loupežníky“. Započali jsme již také 

přípravy na prosincový Vánoční koncert, v rám-

ci kterého letos vystoupí J. Vágner ml. a dětský 

pěvecký sbor Harmonie z Kraslic. Pokračuje také 

provoz minigolfového hřiště. To bude nadále 

otevřeno o víkendech, pokud bude přát počasí. 

Nezapomeňte si v případě zájmu učinit na tel. 

čísle 724 217 098 rezervace.

Mgr. Michal Bedeč,

vedoucí KD a MFC Březová

V září se ve venkovním amfiteátru odehrálo v re-

žii ZŠ Březová oficiální zahájení nového školního 

roku, v kinosále se dále uskutečnilo divadelní 

představení nejdeckého ochotnického soubo-

ru Jirásek „Darmošlapky aneb repete hoši“, kdy 

byl sál z celé poloviny zaplněn, a zároveň došlo 

ke znovuzahájení promítání v kině Admira, které 

mělo přes letní měsíce pauzu. 

V říjnu nás v Kulturním domě čeká hned několik 

různorodých akcí. Ve dnech 8.–9. října to bude 

burza dětského oblečení, která se uskuteční, 

stejně jako na jaře, v malém sále Kulturního 

domu. Vrací se také tradiční pěvecká soutěž Bře-

zovský lístek, která se uskuteční v sobotu 22. říj-

na od 12 hodin v kinosále. Pořadem vás provede 

Aleš Pokorný a soutěžit se bude v kategoriích 

6–10 let, 11–15 let a 16–18 let. V 17 hod. vystou-

pí hosté, skupina END OF SCREAM a finalistka 

loňského ročníku Bartsha. Vstupné činí 40 Kč. 

Jako další novou akci chystáme loutkové divadlo 

pro děti. Pohádku „Začarovaná princezna“ přije-

de do našeho loutkového sálu v neděli 23. října 

od 15 hodin zahrát loutkový soubor Kahánek 

z Habartova. Vstupenka stojí 20 Kč a je možné si 

je zakoupit od 3. října v městské knihovně. Sál 

je kapacitně omezen, proto s případnou koupí 

lístků neváhejte. 

Ze sportovních akcí můžeme zmínit např. další 

chystaný ročník kulturistické soutěže Březovský 

silák, který proběhne v hale MFC v sobotu 29. 

října.

V říjnu bude samozřejmě nadále promítat i kino 

Admira, pro dětské filmové nadšence jsme při-

pravili na neděli 2. října animovaný film „Zootro-

polis: Město zvířat“, v neděli 9. října animovaný 

film „Kniha džunglí“, v neděli 16. října animova-

ný film „Malý princ“ a v neděli 30. října českou 

pohádku „Řachanda“. Všechny tyto tituly začínají 

v 15 hodin a vstupné činí 30 Kč. Pro dospělé jsme 

přichystali na říjen celkem tři tituly. Ve čtvrtek 6. 

října půjde o oscarový snímek s Leonardem Di-

co nového v Kulturním domě a MFC? 
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vodí Ohře – „tréninkové fotbalové hřiště“, informace 

o jednání s firmou Humuk finance s.r.o., informace 

k zajišťování dopravy dětí z Arnoltova do ZŠ, o čin-

nosti MAS Sokolovsko o.p.s. v srpnu, informace 

k zateplení domu seniorů v rámci dotace, k petici 

obcí a měst k návrhu nového zákona o odpadech, 

ke změně dodavatele akce „Projektová dokumen-

tace pro DPS, DPP – kaple u hřbitova Březová“ 

(Ing. arch. Václav Zůna) a k projektování zázemí míst-

ního hospodářství v prostorách bývalé ČOV.

5. mimořádné zasedání Rady města Březová se ještě 

konalo dne 14. září. Na něm radní na základě usku-

tečněných výběrových řízení operativně schválili 

výběr dodavatelů stavebních prací na akce ke sní-

žení energetické náročnosti budov (zateplení): MŠ 

Smetanova – společnost ŠU-STR, s.r.o., MŠ Komen-

ského – společnost ŠU-STR, s.r.o. a Domov seniorů 

– společnost BAUPORT, s.r.o.

Zastupitelé jednali 26. září. Na této své 7. řádné 

schůzi v roce 2016 po nezbytných úvodních pro-

cedurách nejprve ocenili dalšího březovského 

zasloužilého dárce krve p. Jana Hodka, poté si za-

stupitelé v rámci tzv. interpelací občanů vyslechli 

několik poděkování, a to jednak za některé realizo-

vané stavební akce, ale např. i za podporu místních 

sportovců při organizaci náročných sportovních 

podniků. Pak již zastupitelé projednali a schválili 

především 4. rozpočtové opatření, dále odsouhla-

sili poskytnutí dotace VSMOS Sokolov na akci ČOV 

a kanalizace Černý Mlýn,  také rozhodli o prodeji 

budoucích stavebních parcel na Výsluní konkrét-

ním zájemcům a rozhodli i o ceně těchto pozemků. 

Odsouhlasili také dodatek smlouvy s dodavatelem 

akce Zasíťování lokality Výsluní, jehož předmětem 

je prodloužení termínu dokončení  stavby o cca 3 

týdny, které bylo způsobeno některými nepředví-

datelnými okolnostmi, které se, jak to už bývá při 

podobných velkých akcích, chtě nechtě  vyskytují.

Po prázdninách se radní sešli k 7. řádnému zasedá-

ní Rady města Březová dne 5. září. V hlavních zprá-

vách připravili 7. zasedání ZM (26. 9.), doporučili ZM 

schválit 4. rozpočtové opatření v roce 2016, schválili 

Plán inventur na rok 2016, projednali zápis z výbo-

ru finančního a zápis z komise sociální a zdravotní, 

na jejich základě RM doporučila ZM schválit uza-

vření Darovací smlouvy na nemovitost – vodohos-

podářský majetek – Vodovod a kanalizace Drahotín 

– od společnosti bss Báňská stavební s.r.o. a nabytí 

tohoto nemovitého majetku, poskytnutí individu-

ální dotace společnosti VSMOS na realizaci akce 

Odkanalizování a ČOV lokality Černý Mlýn ve výši 

1.000.000 Kč a uzavření veřejnoprávní smlouvy o po-

skytnutí této dotace, ve své působnosti pak dle do-

poručení schválila poskytnutí finančního daru Sva-

zu postižených civilizačními chorobami (2.000 Kč), 

vyřazení nepotřebného majetku MŠ Smetanova, 

rozdělení zlepšeného hospodářského výsledku MŠ 

Smetanova, vyřazení nepotřebného majetku města 

a také finanční příspěvky na krytí nákladů spojených 

s narozením syna či dcery (1.000 Kč), na krytí nákla-

dů spojených s pohřbem rodinných příslušníků či 

na krytí nákladů spojených s pobytem syna na ško-

le v přírodě, dále v různém schválili např. uzavření 

dohod o uznání a úhradě dluhu, přijetí finančního 

daru od společnosti WOMEN FOR WOMEN, záměr 

výpůjčky části pozemku v k. ú. Lobzy, pronájem části 

pozemku v Březové, prodloužení pronájmu nebyto-

vých prostor v Komenského 250 (bowling), dodatek 

smlouvy o dílo na akci „Oprava asfaltových komuni-

kací v Březové, Rudolci a Kostelní Bříze“ a také dopo-

ručili ZM schválit prodej pozemků pro výstavbu RD 

na Výsluní konkrétním žadatelům.

Na vědomí vzali zápisy z porad MAS Sokolovsko 

a z jednání valné hromady obchodní společnosti 

Sokolovská vodárenská s.r.o., Rozhodnutí Krajského 

úřadu Karlovarského kraje – zamítnutí odvolání Po-

dojmu z tohoto prostoru příliš 

nepřidává. V budoucnu by tak 

bylo možno např. rozšířit stávající 

park, pozůstatky zámku využít 

jako památník bývalé architektury 

a některé navazující budovy využít 

například např. k pronájmům 

pro ustájení koní apod. V úvahu 

by připadalo i hledání zájemce, 

investora pro výstavbu určitého 

typu zařízení sociálního charakteru.

...v nedávné době naše radnice 

zajišťovala svatební obřad 

v poměrně výjimečném prostředí 

v lesích nedaleko bývalé vojenské 

základny Smrkovec? Jednalo se 

o obřad vysloveně v trampském 

stylu v tzv. „Osadě údolí racků“. 

Svatba měla skutečně velmi 

zajímavou atmosféru.

...proběhla další konzultační 

schůzka se správcem lesů 

v majetku města, tentokrát v tzv. 

Rudolecké rokli? Porosty v tomto 

prostoru jsou totiž zatříděny jako 

lesní a záměrem radnice je zde 

vzhledem k využití tohoto prostoru 

vysázet jinou, vhodnější zeleň.

tradiční kulinářská 
soutěž v rudolci

V pátek 28. října 2016 od 19.00 

hod. proběhne v Rudolecké 

hospůdce další ročník soutěže 

o putovní vařečku nejlepšího 

kuchaře (kuchařky) Rudolce. 

Tentokrát se bude soutěžit 

o nejchutnější sekanou z mletého 

masa. Soutěžní výrobky se budou 

přijímat do 18.45 hod.

knihovna připomíná 
významná výročí 

říjen 2016
1. 10. 1931 se narodil Jiří Suchý, 

herec, spisovatel, básník – Člověk 

z půdy, Kdyby tisíc klarinetů, Zlo-

čin v šantánu, Jonáš a Melicharová 

a mnoho jiných

pokračování na str. 8

Z jednání Zm a rm

Pracovníci MH
kteří se starají o kruhové objezdy pod Březovou.

Pedagogický sbor naší ZŠ
za velmi pěkně pojaté zahájení nového školní-

ho roku. K ceremoniálu posloužil nový amfiteátr 

MFC, který byl beze zbytku zaplněn dětmi a jejich 

rodiči...

pochvalu Zasluhují...

Březová: 07:30–08:45 hod (za budovou MěÚ)

Arnoltov (dolní): 09:00–09:15 hod

Arnoltov (horní): 09:20–09:30 hod

Kostelní Bříza: 09:45–10:15 hod

Rudolec: 10:30–11:15 hod

Kamenice: 11:30–12:00 hod (u restaurace)

Očkování  bude provádět  MVDr. Sieberová, 

tel. č. 601 592 259. Cena očkování: 100 Kč.

očkování psů 15. října



8 radnice informuje

1. 10. 1951 zemřel Karel Teige, teo-

retik umění, redaktor a kritik (nar. 13. 

12. 1900), 65 

2. 10. 1946 zemřel Eduard Bass, 

vlastním jménem Eduard Schmi-

dt, spisovatel a novinář (nar. 1. 1. 

1888, některé zdroje uvádějí i 31. 12. 

1887) – Lidé z maringotek, Cirkus 

Humberto, Slovo má spravedlnost, 

Na lodi za pohádkou aj.

3. 10. 1901 se narodil František Ha-

las, básník (zemř. 27. 10. 1949), 115 

4. 10. 1906 se narodil Ladislav Pešek, 

herec (zemř. 13. 7. 1986) – Těžký ži-

vot dobrodruha, Cesta do hlubin 

študákovy duše, Obušku z pytel ven 

aj.

5. 10. 1936 se narodil Václav Havel, 

prezident ČR, spisovatel, dramatik 

(zemř. 18. 12. 2011), 80 

8. 10. 1911 se narodil Karel Vlach, di-

rigent (zemř. 26. 2. 1986), 105 

9. 10. 1931 zemřel Antal Stašek (vl. 

jm. Antonín Zeman), spisovatel (nar. 

22. 7. 1843) – Smlouva s lichvářem, 

Na rozhraní, V temných vírech, Pře-

lud aj.

12. 10. 1921 se narodil Jaroslav 

Drobný, úspěšný český tenista a ho-

kejista (zemř. 13. 9. 2001), 95

14. 10. 1861 se narodil Alois Mrštík, 

spisovatel (zemř. 24. 2. 1925) – Ma-

ryša, Strakonický dudák, Dobré 

duše, Rok na vsi, Člověk a dílo, Deset 

z národního aj.

18. 10. 1956 se narodila Martina Na-

vrátilová, tenistka, 60

19. 10. 1986 zemřel Oldřich Lipský, 

filmový režisér a scénárista (nar. 4. 7. 

1924), 30 – Šest medvědů s Cibul-

kou, Ať žijí duchové!, Slaměný klo-

bouk, Cirkus jede aj.

20. 10. 1931 se narodila Hana Hege-

rová, zpěvačka, šansoniérka 

28. 10. 1861 se narodil Rudolf Kříže-

necký, architekt (zemř. 12. 3. 1939), 

155

30. 10. 2011 zemřel Jiří Winter–Ne-

prakta, kreslíř, karikaturista, ilustrátor 

(nar. 12. 7. 1924), 5 

 31. 10. 1821 se narodil Karel Havlí-

pokračování na str. 9

 dlOuhO PřiPRAvOvANé ZATEPlENí dOMu PRO SENiORy jE KONEČNě REAliTOu. ZdA SE všAK NAKONEC 
POdAří NA AKCi ZíSKAT výZNAMNější dOTAČNí POdPORu, TO SE TEPRvCE uKážE...

 v PláNECh RAdNiCE jE MiMO jiNé OBNOvA ZElENě v lOKAliTě TZv. RudOlECKé ROKlE...

Buduje se , opravuje se, připravuje se

 STARTujE TAKé ZATEPlENí BudOvy MATEřSKé šKOly v KOMENSKéhO ul. NA jEhO REAliZACi By MělO 
MěSTO PO úSPěšNéM dOKONČENí OBdRžET výZNAMNOu dOTACi v RáMCi PROgRAMu TZv. SNižOváNí 
ENERgETiCKé NáROČNOSTi vEřEjNýCh BudOv.
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Úspěšně vstoupila do nového školního roku spor-

tovních soutěží mladší děvčata, která vybojovala 

na tradičním atletickém čtyřboji v Chodově zlatou 

medaili. Zasloužila se o to pětice dívek – Hradská 

Aneta, Hrbáčková Pavlína, Trägerová Adéla, Bláhová 

Sabina a Fialová Adéla – která podala opravdu velmi 

kvalitní výkony. Nejlepší a tudíž i zlatou čtyřbojař-

kou celé soutěže se stala Aneta Hradská. Vítězkám 

srdečně gratulujeme! V kategorii starších dívek jsme 

obsadili 8. místo a v kategorii chlapců jsme letos bo-

hužel úspěšní nebyli.

první básničky, počítat do pěti a správně držet tuž-

ku. Rádi se hlásíme, protože toho hodně víme.       

Žáci 1. A a 1. B

ček Borovský, spisovatel (zemř. 29. 

7. 1856) – Král Lávra, Tyrolské elegie, 

Křest svatého Vladimíra, Epigramy, 

Cár necár aj.

Ze vZpomínek 
J. Schuberta

Lesní školka
V dnešní době se nám předkládá 

pod tímto názvem předškolní či 

školní zařízení pro děti, kde se učí 

ve zdravé přírodě a krajině, která se 

pro nás stává vzácností. Ale „lesní 

školka“ vždycky byla zahrádka pro 

malé, vznikající stromky a stromy. 

Bývala součástí a také chloubou 

každého polesí nebo hájenství. 

Každý polesný a lesní hajný dbal 

na to, aby měl na příští roky vždy 

dostatek vhodných a výsadby 

schopných sazenic. K tomu už 

plánoval a v zimě nechal sbírat 

smrkové a borové šišky, na podzim 

žaludy a bukvice, ze kterých se 

za dva až pět let staly výsadby 

schopné sazenice.

Takových lesních školek bývalo 

kolem Březové několik. Nejbližší 

pamatuji hned u silnice naproti 

Krásovým, další stará byla 

za Drahotínem. V souvislosti 

s rozsáhlým odlesněním 

v ochranném pásmu pod 

vedením VVN (velmi vysokého 

napětí) elektrického proudu 

byly založeny velké školky mezi 

Březovou a Rudolcem a u Špíglu. 

V těchto školkách větších výměr se 

předpokládala výroba sazenic pro 

rekultivaci vojskem zdevastovaných 

pozemků a budoucí rekultivace 

uhelných povrchových dolů. Také se 

ohlašovaly první stroje na ulehčení 

práce ve školkách, výzkum měnil 

technologie práce, měnily se rychle 

i požadavky sazenic.

Jako děti jsme se prvně dostali 

do lesní školky pana Bezděkovského 

za Kostelní Břízou, na Haliči, nikterak 

velikou, ukrytou ze všech stran 

pokračování na str. 10

Celkem nás je 35. Škola se nám líbí a učení nás baví. 

Naše první výsledky jsou pouze na jedničky. Naučili 

jsme se ve škole správně chovat, zdravit, připravit se 

na vyučování a také zacházet s učebnicemi. Umíme 

naši prvňáci odstartovali devítiletou školní docházku

Zlatá atletika
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jako je bříza papírová, jírovec či pro naše podmínky 

nezvyklý korkovník amurský, jinan dvojlaločný nebo 

strom s neobvyklým jménem koláčovník. Prohléd-

ly si zblízka klíněnku jírovcovou, škůdce našich jí-

rovců. Pěkná pěšinka podél řeky Teplé nás zavedla 

do ovocného sadu, kde si děti ochutnaly jablíčka 

a zodpověděly bezchybně otázky paní průvodkyně. 

Výuka v přírodě plné vzácných dřevin a bylin byla 

zakončena svačinkou a místním jablečným moštem.

Za ZŠ Š. Krausová a J. Fajtová

První podzimní den se velmi vydařil žákům čtvrté 

a sedmé třídy, kteří se zúčastnili ekologického vý-

ukového programu v Bečovské botanické zahradě.

Rozděleni do dvou skupin absolvovali řízenou pro-

hlídku okruhů zahrady, která byla založena roku 

1870 vévodou Bedřichem Beaufort–Spontin. Za-

hradní architekt Jan Kodýtek ji utvářel na jižním sva-

hu zámeckého areálu po celá léta.

Výukový program byl zaměřen na ovocné a volně 

rostoucí stromy, se kterými se děti osobně seznámi-

ly pomocí svých smyslů. Děti zaujaly staleté stromy 

hustou smrkovou houštinou. Úkol 

zněl – pomoci dělnicím vynášet 

vypletý plevel v drátěných koších 

na hromadu, které se říkalo 

kompost. Ženy s námi mluvily 

německy, my jsme jim nerozuměli, 

jen jsme se smáli, protože jsme měli 

dost volného času.

V pozdější době jsme s kamarádem 

Jardou a Zdeňkem dostali nabídku 

na odpolední brigádu (po škole) 

do školky u Špíglu na okopávání 

a pletí. Na místo jsme dojeli 

na kolech „mustang“, klíč od brány 

byl vlevo na rýglu. Na brigádu 

přijížděly i jiné děti. Jedna skupina 

ze Šabiny, kterou vedla starší 

Jana, oblečená v pracovních 

lacláčích pod kolena, před kterou 

jsme se v teplákách na gumičku 

nad kotníky dost styděli. Druhá 

parta kluků z Dolního Rychnova 

přijížděla na těch nejhorších 

možných plečkách, bez blatníků, 

brzdili patou o plášť kola a ložiska 

středů a šlapek nikdy neměly 

kuličky. Toho nejmenšího kluka, 

věčně usmrkaného, s sebou tahali 

na rámu kola.

Každá parta dostala přidělený záhon 

smrčíků u středu školky a záhon 

boučků u levé strany plotu. Pan 

Souček, myslím, že se tak jmenoval, 

nám zadal, do kdy budeme hotoví 

a kam přijdeme pro odměnu. 

Po týdnu jsme kluky z Rychnova 

už neviděli. Pro odměnu za pletí 

v lesní školce jsme přijeli na kolech 

na Špígl, kde si před zámečkem 

kopali s merunou lesničtí synkové 

v našich letech.

„Proč jste nešli s námi také plet 

stromky? Vždyť jste z lesa? Né?“

„Nejsme blbý!“ odpověděl 

opovržlivě Jirka Mařík, budoucí 

kolega lesní inženýr. To se psal ještě 

rok 1963.

 V roce 1974, kdy byla sláva 

malých místních školek na ústupu 

a exhalace v Sokolovském regionu 

na vzestupu, nakoupil pan Papež, 

pokračování na str. 11

učili jsme se v přírodě
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tem a jejich kurník, který si mohly zevnitř detailně 

prohlédnout i s kukaní na vejce a nočním posedem. 

Po chvilce na svačinku s dobrotou od maminek po-

kračovala přehlídka drůbeže – krůt s krocanem, hus 

s houserem, králíků a kuřátek. Viděli jsme také malé 

bílé krysy, které ve svém skleněném království cvi-

čily jako v cirkuse. K tomu dostaly děti od Martina 

všelijaké užitečné informace o zvířatech a péči o ně 

a také odpovědi na své všetečné dotazy. Podél cest 

jsme míjeli záhony se zeleninou, pěstovanou hlavně 

pro zvířátka, kterou děti většinou správně označily. 

Největším zážitkem bylo krmení ovcí přímo z dlaně 

granulemi a zrním.  Pak už plny dojmů hurá na auto-

bus, rozloučit se se zvířátky a poděkovat Martinovi 

za trpělivost a ochotu věnovat se dětem. Tak zase 

někdy příště! 

Vlastimila Vavřinová, MŠ Komenského

Po čase jsme opět zavítali na školní statek Cheb. Tě-

šili jsme se na zvířátka a na to, co nás čeká nového 

a zajímavého. Uvítal nás pan Martin, který nás celým 

statkem provázel. Nejprve jsme objevili dva šikovné 

traktůrky a vyzkoušeli si, jaké to je na místě řidiče. 

Děti si prohlédly, pohladily spoustu domácích zvířat 

a jejich mláďat. Krávy s telátky, koníci tažní i ušlechtilí, 

ovce, kozy, prasnice se selátky, hejno slepic s kohou-

tehdy vedoucí a soudruh Papež, 

výhodně několik desítek metráků 

bukvic. V té době se propagovala 

teorie, že jedině bukové porosty 

odolají kyselým exhalacím 

a do našich lesů patří. A do vlastně 

již zrušených, zaplevelených školek 

v ochranném pásmu pod el. trasou 

VVN se zaselo velké množství 

bukvic, které se skladovaly na Špíglu 

ve sklepě. Začaly komplikace. Už 

jenom to, že se bukvice musely 

vynášet po točitých schodech 

v plechových kýblech, protože 

pytle vlhkem přes zimu zetlely, 

secí stroj byl dopraven z Kynžvartu 

jen na část sezony, a pak se selo 

ručně. Přes chatrný starý dřevěný 

plot se dostávala divoká prasata 

i srnčí zvěř a část síje zkonzumovala. 

Jak začal buk vzcházet, projevila 

se nedostatečná agrotechnická 

příprava půdy, s kterou se již 

nepočítalo, a vytrvalé plevele, 

zvláště podběl, v rozorané půdě 

školky začaly bujet. Dobrý úmysl 

a výhodná koupě nemusí vždy 

dobře končit. Tehdy již nepomohly 

odpolední brigády školáků, ale 

nastoupili dopolední i odpolední 

brigádníci z okolních fabrik 

a závodů, kterým se začalo souhrnně 

říkat pošichťáci. Část stromků se 

podařilo uchránit a některé části 

dnešních bukových lesů, zvláště 

v oblasti Krásné Lípy, Týmova, Lazů 

a Smrkovce, mají původ z těchto síjí.

V dnešní době moderní 

mechanizace a chemizace se vyplatí 

centralizovat výrobu výsadbového 

materiálu (stromků) do velkých 

celků a v klimatizovaném prostředí 

a dopravit je na stovky kilometrů až 

na místo zasazení v lese.

Jarda Schubert

ryBářská 
seZóna 2016
Letošní rok začal tréninky v Plzni 

na Radbuze, kam jsem s tátou každý 

pokračování na str. 12

na statku Za Zvířátky
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víkend jezdil za trenérem. V dubnu 

přišly první pohárové závody, a to 

Nova Domus, a jakožto tradičně 

se konal na řece Nežárce koncem 

dubna. Následoval Plzeňský 

plaváček, kde jsem nachytal něco 

málo přes 7 kilogramů ryb a skončil 

tak na prvním místě. 

Poté následovalo 1. kolo II. ligy, 

které se konalo také na Nežárce, 

kde se náš tým umístil na 11. místě, 

přestože jsme závodili pouze dva, 

kdežto ostatní týmy měly klasicky 

čtyřčlenné družstvo. Následoval 

Krajský přebor dospělých a divize, 

která se konala v Plzni u papírenské 

lávky, kde jsem první den skončil 1. 

a druhý den až 8., ale i přesto jsem 

celkově mezi dospělými skončil 

na 6. místě. Další víkend následovala 

opět liga, tentokrát v Sedlčánkách 

u Čelákovic, a už jsme závodili 

v kompletním složení. Tentokrát se 

V sobotu 3. 9. 2016 proběhl další ročník Kamenické-

ho turnaje trojic v nohejbale. Za krásného počasí se 

na Kamenici sešlo šest družstev a hrálo se systémem 

„každý s každým“. 

Protože se podařilo odehrát všechny zápasy ve sku-

pině relativně rychle, pokračovalo se ještě zápasy 

o 1., 3. a 5. místo.

Výbornou sportovní kulisu pak jistě doplnilo pose-

zení u oblíbených pochoutek připravených na grilu. 

Většina hráčů si po vyhlášení výsledků zahrála ještě 

několik přátelských zápasů.

Realizační tým touto cestou děkuje všem hráčům 

za jejich účast a Městu Březová za finanční a tech-

nickou podporu.

kamenický turnaj v nohejbale

team Bike Březová informuje

O víkendu 10. a 11. září si březovští bikeři připsali 

na svůj účet dalších 9 medailí z 10 startů. Navíc více 

než polovina z nich byla zlatých. V sobotu pokračo-

val v Aši Chebský pohár Antal bikem. Zde si absolutní 

vítězství mezi muži připsal Pavel Kodl a mezi ženami 

Dana Kopecká. K tomu své kategorie ještě vyhráli Jiří 

Toms a Kateřina Lacinová. Na stříbrný stupínek vysko-

čil ještě Martin Řezáč.

Pavel Kodl závod popsal: „Po startu jsem se držel ve-

předu a po prvním kopci jsme zůstali vepředu pouze 

já a Svoboďák... Po druhém kopci už jsem zůstal sám. 

Po prvním kole jsem měl celkem velký náskok, niko-

ho jsem za sebou neviděl. Jenomže ke konci prvního pokračování na str. 13
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dívkách Barča Blažková a Pavel Kodl v Elitě, který do-

platil na trochu únavy ze soboty). Pátý do party byl 

Pavel Csipka, který závod nedokončil.

Honza Vokáč

kola mi zajela sedlovka tak o 10 cm, takže jsem ve dru-

hém kole dvakrát stavěl a zvedal sedačku. V půlce 

druhého kola jsem se otočil a viděl jsem za sebou 

v kopci Luboše Oubrechta. Nohy už mi moc nejely, 

tak jsem se začal obávat. Navíc sedačka zase zajela, 

ale musel jsem to takhle dojet až do konce. Nakonec 

jsem to udržel a vyhrál.“

Pohled na závod ženských kategorií dodala Kateřina 

Lacinová: „Start z druhé řady, takže jsem to musela ob-

jíždět, ale dostala jsem se na první místo před Dádu. 

Ale hned po startovním kopci jsem svého nástupu 

litovala a zařadila jsem se za Dádu a Anežku, a hned 

chytla díru. V technice jsem si je sjela a pak jsme jeli 

ve čtyřech ještě s Markétou Janatovou. Cca v půlce 

okruhu jsem odpadla a vzápětí viděla, jak si Dáda 

jede úplné piánko do kopce a holky odpadly taky. 

Před posledním kopcem jsem pak měla na Anežku 

zásek nějakých dvacet metrů, sjela jsem to a juniorky 

vyhrála, celkově třetí.“

V neděli se závodilo pro změnu v Chodově, kde po-

kračoval krajský pohár KVSC Chodovským bikemara-

tonem. Team bike Březová opět patřil mezi nejúspěš-

nější týmy, když z pětičlenného zastoupení vybojoval 

jedno vítězství (Dana Kopecká v ženách), jedno stříb-

ro (Lukáš Kopecký v M30, když byl ve finiši úspěšnější 

než Bohunek z K. Varů) a dva bronzy (v nejmenších 

7. ročník kaceřovského Benchpressu

Dne 25. června se konal 7. ročník Kaceřovského Bench-

pressu. Mezi závodníky byli i naši borci z Březové, a to 

Karel Kopal, který závodil ve váhové kategorii do 80 kg 

a obsadil 1. místo s výkonem 175 kg, Petr Bergman, 

který závodil také ve váhové kategorii do 80 kg, vzepřel 

90 kg a skončil tak na 5. místě, a ve váhové kategorii 

do 100 kg soutěžil Jiří Šlonc, který si svým výkonem 

160 kg zajistil pěkné druhé místo.

chytala dělička a taktéž neuvěřitelné 

váhy, které často dosahovaly 

hmotnosti okolo 30 kg na jednoho 

závodníka za 4 hodiny chytání.

První červencový víkend se konalo 

M ČR juniorů v Hradci Králové pod 

Fakultní nemocnicí. Celkově se 

víkend zadařil a já jsem skončil na 8. 

místě z 16 soutěžících.

Následující závod se konal 

v Pasohlávkách, a to konkrétně 

na Mušovské přehradě. Zde se nás 

sešlo 35 závodníků, z nichž jsem 

byl jediný junior. Nachytal jsem si 

něco okolo 10 kilogramů, včetně 

pěkných dvoukilogramových 

cejnů.

Další závod byla opět II. liga, 

tentokrát jsme chytali v Hluboké 

nad Vltavou. Náš tým skončil 

na 4. místě a celkově je v tabulce 

na 9. místě. Další závod byl 

Rive cup, který se konal u nás 

v západních Čechách, konkrétně 

na Hracholuskách. Zde se chytaly 

tzv. odhozy, to znamená, že se 

chytalo více než 30 metrů od břehu. 

První den jsem s dvěma kilogramy 

skončil na 4. místě, druhý den 

s šesti kilogramy na místě pátém 

a celkově jsem končil devátý. Další 

závody mě čekají 23.–25. 9., a to 

opět na Hracholuskách, a 7.–9. 10. 

opět na Hracholuskách, a to divize.

Po celý rok se sbírají 

do žebříčku body za umístění, 

záleží však na druhu závodu. 

V reprezentačním žebříčku 

pro kat. U 18 (resp. od příštího 

roku U20) jsem prozatím 

na průběžném 3. místě.

Ondřej Martínek, 16 let
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Starosta Bouda Miroslav 22 724 180 833

Tajemnice Kašparová Jana 23 724 180 788

Sekretariát Doudová Veronika 63 602 656 630

Podatelna Semínová Jana 10

Vedoucí HSO Sladká Anna 18 603 564 821

Vedoucí SMM Fajt Jakub 17 602 110 574

Matrika Adamcová Marie 11

Bytové odd. Fialová Lenka 16 725 093 073

Pokladna Musilová Libuše 26

Účtárna Škubalová Šárka 19

Ekonom Zubr Martin 30 724 217 079

Vedoucí MH Smíšek Petr 14 604 731 791

Údržba bytů Zíková Dana 12 603 564 819

Referent dotací Bělíček Jaroslav 13 601 573 182

Instalatér Hoffmann Karel 24 725 093 076

Elektro Malík Petr 29 725 042 793

Kult. dům a MFC Mgr. Bedeč Michal 725 984 492

Dům pro seniory 68
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Březová, nebo předávejte v infocentru ve vestibulu budovy MěÚ. 

Příjem inzerce a technické zpracování: Martin Zubr, kancelář č. 16 (budova MěÚ) telefon 352 633 530, fax 352 661 249, e-mail: info@mu-brezova.cz. 

Náklad 500 výtisků - Sazba a tisk: AZUS Březová, s.r.o., www.azus.cz

město Březová 
poskytuje tyto 
služby:

infocentrum - vestiBul měÚ

podatelna měÚ 

informace: 

•	 o	kulturních	a	sportovních	akcích,

•	 o	dopravním	spojení,	

•	 o	ubytování,	stravování.	

kopírování pro veřejnost.

faxování, tisk z datových nosičů.

prodej:

•	 map	a	publikací,

•	 propagačních	předmětů.

pronájem prostor kd a mfc

•	 sportovní	hala	-	p.	Jiří	Musil,	

správce, mobil: 724 217 041

•	 kulturní	a	společenské	akce	-	

Mgr. Michal Bedeč, vedoucí KD 

a MFC, mobil: 725 984 492

stravování pro veřejnost

ve školní jídelně

•	 za	výhodných	podmínek,	

•	 výběr	ze	dvou	jídel,

•	 možnost	objednávek	přes	internet,

•	 stravu	lze	odebrat	do	jídlonosičů	

nebo zkonzumovat přímo 

v příjemném prostředí školní jídelny,

•	 sleva	pro	seniory.

Informace, objednávky:  

p. Blanka Bulková, tel.: 352 633 543

možnost inZerce

•	 ve	zpravodaji:	p.	Martin	Zubr,	 

tel.: 352 633 530

•	 ve	vývěsních	skříňkách:	 

infocentrum ve vestibulu 

MěÚ, tel.: 352 633 510

•	 komerční	hlášení	veřejným	

rozhlasem: p. Lenka Fialová, 

tel.: 352 633 516

telefon: 352 633 525, mobil: 724 587 020,

e-mail: knihovna@mu-brezova.cz

pondělí, středa

čtvrtek

7.45 - 11.00 a 12.00 - 17.45

7.45 - 14.45

městská knihovna Březová, Komenského 250:

městský Úřad Březová:  352 633 5xx

když dojde k havárii ...

Při haváriích ve vašich bytech se Přednostně řiďte:
•	 v	případě	společenství	vlastníků	b.j.	informační	tabulkou	s	označením	Vašeho	správce	SVJ,	kde	jsou	uvede-

na pohotovostní čísla pro případ poruchy nebo havárie.

•	 v	případě	objektů	a	bytových	jednotek	v	majetku	města	Březová	se	řiďte	informační	tabulkou	vyvěšenou	

na budově městského úřadu, kde je vždy uvedeno konkrétní telefonní číslo spolu s pracovníkem který 

zajišťuje pohotovostní službu.

Při haváriích v pracovní době (pondělí, středa 7.00 – 17.00 hod., úterý, čtvrtek 7.00 – 15.00 hod., pátek 7.00 – 

13.30 hod.) můžete rovněž volat tel. číslo ústředny MěÚ Březová 352 661 273, 352 633 510.

některá další čísla, kam se lze obracet Při haváriích mimo Pracovní dobu: 
Plyn 1239 (pohotovostní služba plynárny), 777 650 060 (p. Malý)

Pohotovostní služba vodárny 

Pohotovostní služba elektro

352 304 111 

840 850 860

Provoz tepelného hospodářství Pohotovostní číslo při poruchách dodávek tepla a TUV:  

777 117 975, 777 117 020

Aktuální telefonní číslo osoby vykonávající hotovost je vždy 

vyvěšeno na vstupních dveřích do budovy MěÚ a rovněž 

na vratech výměníkové stanice VS 2 (za budovou MěÚ)

Obsluha výměníkové stanice: Věra Wilfertová, tel.: 777 117 975

Údržba výměníkové stanice:  Pavel Kalla, tel.: 777 117 020

Finanční a ekonomické odd.: Karin Grapová, tel.: 352 633 515 

Ředitel společnosti:  Bc. Michal Pehanič, tel.: 777 117 905

Další tísňová volání:

Univerzální tísňová linka 112

Hasičský záchranný sbor 150

Hasiči Březová 728 419 349 - Miroslav Lukáš, 723 878 867 - Jaroslav Pudil

Policie 158, 352 621 551 (Policie ČR - venkov)

Rychlá záchranná služba 155

Lékařská pohotovost 352 520 347 (16-21 h., S+N 9-19 h.), zubní 352 520 195 (S+N 9-14 h.)




